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Protokoll från pensionärsrådets möte den 12 november 2012 

 

 
Ledamöter Barbro Karlsson, ordförande PRO Tallkrogen/Gubbängen 

 Stig Åström, vice ordförande SPF Farsta 

 Inger Sjöberg PRO Farsta centrum 

 Lilian Falkbäck PRO Farsta strand 

 Kerstin Holmgren SPF Sköndal 

   

Ersättare Harry Wikner PRO Hökarängen 

 Marianne Rosén PRO Sköndal 

 Sven Engström PRO Farsta centrum 

 Ove Svensson SPF Farsta 

 Sonja Wenström SPF Sköndal 

   

Tjänstemän Päivi Kabran avdelningschef 

 Pia Sundqvist nämndsekreterare 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Justeras:   

  Barbro Karlsson, ordförande 

 

 

 

 

Justeras:   

  Stig Åström, vice ordförande 

 

 

 

 

Sekreterare:  

  Pia Sundqvist 

 



SID 2 (3) 

 

 
§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordförande Barbro Karlsson 

och vice ordförande Stig Åström. Justering sker onsdag 14 november. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokollet från rådets sammanträde den 15 oktober 2012 anmäldes och 

lades till handlingarna. 

 
§ 3 Ärenden till nämndsammanträdet den 22 november 2012 

Ärende nr 2: Farsta igår, idag och imorgon – svar på medborgarförslag 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 5: Stockholms stads program för stöd till anhöriga 2012-2016 – 

svar på remiss från kommunstyrelsen 

Rådet var positivt till förvaltningens förslag till svar på remissen. 

Programmet skulle möjligen kunna kompletteras med information om 

systemet med god man, även om denna funktion inte är ett stöd till 

anhöriga utan till den enskilde själv. 

 

Ärende nr 6: Motion (V) om förbättringar av stadens föreningstavlor – 

svar på remiss från kommunstyrelsen 

Rådet delade inte förvaltningens åsikt att föreningstavlorna inte längre har 

någon större betydelse. Tavlorna fyller en viktig funktion och det är viktigt 

att de sköts. Kanske skulle Fixaren kunna få i uppgift att rensa dem en eller 

ett par gånger om året. Förvaltningen skulle även kunna diskutera tavlornas 

funktion, placering och skötsel med Farsta Föreningsråd. Rådet undrade 

också om boardskivorna verkligen byts vartannat år.  

 

Ärende nr 9: Rapportering till Socialstyrelsen av ej verkställda beslut 

enligt SoL och LSS för kvartal 3 2012 

Rådet hade inga synpunkter. 

 
§ 4 Information från förvaltningen och avdelningen för äldre  

Avdelningschef Päivi Kabran svarade på Ove Svenssons fråga vid förra mötet 

om privata utförares försäkringar vid skador hemma hos kund. För att kunna 

ingå i kundvalet måste utförare ha ansvarsförsäkring. Om något inträffar och 

man inte är nöjd med utförarens agerande kontaktar man sin bistånds-

handläggare. 

 

Finansborgarrådets förslag till budget 2013 för Stockholm – som debatteras av 

kommunfullmäktige den 14-15 november – innebär att ansvaret för hanteringen 

av kö till plats på vård- och omsorgsboende förs över från stadsdelsnämnderna 

till äldrenämnden. 

 

En ny organisation för stadens medicinskt ansvariga sjuksköterskor (MAS) 

diskuteras också, med eventuell indelning av staden i regioner. Det skulle i så 



SID 3 (3) 

 

 
fall innebära att Farsta sannolikt samordnas med Skarpnäck och Enskede-

Årsta-Vantör.  

 

Arbetsmiljöverket har besökt Edö vård- och omsorgsboende och konstaterat att 

de boendes badrum inte uppfyller dagens krav på en god arbetsmiljö. (Samma 

sak har tidigare konstaterats när det gäller Farsta vård- och omsorgsboende.) 

Arbetsmiljöverket har ännu inte lämnat sin rapport, men förvaltningen har ändå 

börjat planera för åtgärder. 

 

Balanslistan över utestående frågor uppdaterades. 

 
§ 5 Övriga frågor  

Rådet håller ett extra möte inför nämndens planeringsdagar 27-28 

november för att sammanställa sina synpunkter på förvaltningens förslag 

till verksamhetsplan 2013. Mötet hålls fredag 23 november kl 14.00. 

 

Nämnden välkomnar båda råden till traditionsenligt julbord på Enskede 

Värdshus måndag 3 december kl 18.30. 

 
§ 6 Avslutning 

Ordföranden avslutade mötet. 

 


